

PA. CYRANO

N A T O

O T A N

P R E S S S E R V I C E

S E R V I C E D E P R E S S E

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 241 00 40 - 241 44 00 - Telex: 25-599
Telefax/Télocopieurs: 241 00 40 - Extensions/Postes: 3883/3884

PRESS ADVISORY(87)50

9 December 1987

There will be a media opportunity at the signing ceremony of the INF basing country agreement on Friday, 11 December at 14:30 at NATO headquarters in the Joseph Luns Press Theatre.

Lord Carrington will deliver short opening remarks before the signing of the agreement and each of the six foreign ministers involved will deliver some remarks after the signatures are completed.

The countries involved in the signing are: Belgium, Federal Republic of Germany, Italy, The Netherlands, the United Kingdom and the United States.

All queries on this subject should be addressed to the U.S. Delegation to NATO, tel: (02) 242.52.80 ext. 3236/3237

NOTE A LA PRESSE (87)50

9 décembre 1987

Les médias seront admis à la cérémonie de signature de l'accord entre les pays où sont basés les FNI, le vendredi 11 décembre à 14h30 dans la salle de presse Luns au siège de l'OTAN.

Lord Carrington prononcera une courte allocution de circonstance avant la signature de l'accord; chacun des six ministres des affaires étrangères concernés émettra des remarques après la cérémonie de signature.

Les pays concernés par la signature de ces accords sont les suivants: Belgique, République fédérale d'Allemagne, Italie, Pays-Bas, Royaume-Uni et Etats-Unis.

Les questions ayant trait à ce sujet seront à adresser à la délégation des Etats-Unis, tél: (02) 242.52.80 p. 3236/3237